
Rada Gminy Bielsk Podlaski 
Radni 

 

Protokół nr XIII/2025 
z XIII Sesji Rady Gminy Bielsk Podlaski 

z dnia 28 kwietnia 2025 r. 
 

Obrady rozpoczęto 28 kwietnia 2025 r. o godz. 09:00, a zakończono o godz. 10:06 tego samego 
dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 radnych. 

Obecni: 

1. Diana Bisz 
2. Jerzy Chilkiewicz 
3. Andrzej Czeczuga 
4. Walenty Gałuszewski 
5. Radosław Godun 
6. Alina Kruk 
7. Barbara Krukowska 
8. Konrad Łapiński 
9. Albin Misiuk 
10. Angelika Nieroda 
11. Stanisław Olszewski 
12. Piotr Parfieniuk 
13. Anna Siemieniuk 
14. Jerzy Tomczuk 
15. Anatol Grzegorz Tymiński 

 
1. Otwarcie sesji. 

Na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym 

Przewodniczący Rady STANISŁAW OLSZEWSKI otworzył XIII Sesję Rady Gminy Bielsk Podlaski. 

Poprosił radnych o potwierdzenie obecności poprzez wciśnięcie odpowiedniego przycisku na 

tablecie. Poinformował, że ustawowy skład Rady wynosi 15 radnych. Stwierdził, że w sesji 

uczestniczy 15 radnych, co stanowi kworum do podejmowania prawomocnych uchwał. Dodał, 

że głosowania radnych będą się odbywały za pomocą tabletów. Przypomniał o rozporządzeniu w 

sprawie ochrony danych osobowych w skrócie zwanym RODO wskazującym na ochronę danych 

osobowych osób fizycznych. 

Poinformował, że sesja jest rejestrowana, transmitowana i archiwizowana na stronie 

internetowej gminy. Osoba ujawniająca dane osobowe niezgodnie z prawem ponosi pełną 

odpowiedzialność za ich upublicznienie. 

 

Przewodniczący Rady przywitał serdecznie: 

1. Wszystkich radnych, 



2. Wójta Gminy – Pana WALENTEGO KORYCKIEGO,  
3. Zastępcę Wójta – Pana ANATOLA FILIPIUKA, 
4. Sekretarza Gminy – Panią MONIKĘ DMITRUK, 
5. Skarbnika Gminy – Panią ANNĘ NESTERUK, 
6. Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej – Panią BARBARĘ CAR, 
7. Radcę Prawnego - Pana JANA WOŁOSOWICZA, 
8. Pracowników Urzędu Gminy, 
9. Sołtysów Gminy Bielsk Podlaski, 
10. Mieszkańców gminy oraz wszystkich oglądających transmisję za pośrednictwem 

internetu, 
 

Lista obecności radnych stanowi Załącznik Nr 1 do protokołu. 

Lista obecności osób zaproszonych stanowi Załącznik Nr 2 do protokołu. 

Lista obecności sołtysów stanowi Załącznik Nr 3 do protokołu. 

 

2. Ustalenie porządku sesji. 

Zawiadomienie o zwołaniu sesji wraz z propozycją porządku obrad oraz projektami uchwał, 

wszyscy radni otrzymali w formie elektronicznej - Załącznik Nr 4 do protokołu.  

Przewodniczący Rady poinformował, że wszystkie materiały przekazywane radnym są dostępne 

na „Portalu mieszkańca” na stronie internetowej w zakładce „Rada Gminy” – „Wyniki głosowań 

Rady Gminy Bielsk Podlaski”. 

 

Przewodniczący Rady odczytał proponowany porządek sesji:  

1. Otwarcie sesji. 

2. Ustalenie porządku sesji.  

3. Przyjęcie protokołu z XII Sesji Rady Gminy Bielsk Podlaski z dnia 31 marca 2025 roku. 

4. Ocena zasobów pomocy społecznej za 2024 rok dla Gminy Bielsk Podlaski. 

5. Sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za 2024 rok, sprawozdanie z realizacji planu 

finansowego Gminnej Biblioteki Publicznej w Augustowie za 2024 rok oraz informacja o 

stanie mienia komunalnego i jego rozdysponowaniu w 2024 roku.  

6. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy z organizacjami pozarządowymi za 2024 

rok. 

7. Powzięcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Bielsk 

Podlaski na lata 2025 – 2033. 

8. Powzięcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2025 rok. 

9. Powzięcie uchwały w sprawie podziału Sołectwa Augustowo i utworzenia dwóch 

odrębnych sołectw. 

10. Powzięcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Augustowo I i Sołectwa 

Augustowo II. 

11. Powzięcie uchwały w sprawie zmiany Statutu Gminy Bielsk Podlaski. 

12. Powzięcie uchwały w sprawie zasad wnoszenia, cofania i zbywania udziałów i akcji przez 

Wójta Gminy Bielsk Podlaski. 



13. Powzięcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej 

stanowiącej własność Gminy Bielsk Podlaski /Deniski/. 

14. Powzięcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej 

stanowiącej własność Gminy Bielsk Podlaski /Plutycze/. 

15. Powzięcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części gruntów obrębów wsi: Augustowo, Bańki, 

Grabowiec, Hołody, Knorydy, Kotły, Łubin Kościelny, Malinowo, Nałogi, Ogrodniki, 

Orzechowicze, Parcewo, Pasynki, Saki, Sierakowizna, Skrzypki Duże, Skrzypki Małe, 

Sobótka, Truski, Woronie  na terenie Gminy Bielsk Podlaski. 

16. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Bielsk Podlaski w okresie międzysesyjnym od 

dnia 31 marca 2025 r. do dnia 27 kwietnia 2025 r. 

17. Interpelacje i zapytania radnych. 

18. Odpowiedzi na interpelacje. 

19. Wolne wnioski i informacje. 

20. Zamknięcie sesji.  

 

Głosowano w sprawie: 

Ustalenie porządku sesji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Diana Bisz, Jerzy Chilkiewicz, Andrzej Czeczuga, Walenty Gałuszewski, Radosław Godun, Alina 

Kruk, Barbara Krukowska, Konrad Łapiński, Albin Misiuk, Angelika Nieroda, Stanisław Olszewski, 

Piotr Parfieniuk, Anna Siemieniuk, Jerzy Tomczuk, Anatol Grzegorz Tymiński 

 

Porządek obrad XIII Sesji Rady Gminy został przyjęty. 

Przewodniczący Rady poinformował, że materiały będące przedmiotem tej sesji zostały zgodnie 

ze Statutem Gminy zaopiniowane przez Komisje Rady Gminy na wspólnym posiedzeniu w dniu 

25 kwietnia br. Do przedłożonych przez Wójta Gminy wniosków wraz z projektami uchwał 

Komisje nie wniosły uwag. 

 

3. Przyjęcie protokołu z XII Sesji Rady Gminy Bielsk Podlaski z dnia 31 marca 2025 roku. 

Protokół z XII Sesji Rady Gminy z dnia 31 marca 2025 r. został sporządzony, doręczony radnym    

w formie elektronicznej i udostępniony do wglądu w pok. 113 Urzędu Gminy.  

Radni nie zgłosili na piśmie uwag do protokołu. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XII Sesji Rady Gminy Bielsk Podlaski z dnia 31 marca 2025 roku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 



Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Diana Bisz, Jerzy Chilkiewicz, Andrzej Czeczuga, Walenty Gałuszewski, Radosław Godun, Alina 

Kruk, Barbara Krukowska, Konrad Łapiński, Albin Misiuk, Angelika Nieroda, Stanisław Olszewski, 

Piotr Parfieniuk, Anna Siemieniuk, Jerzy Tomczuk, Anatol Grzegorz Tymiński 

Protokół został przyjęty. 

4. Ocena zasobów pomocy społecznej za 2024 rok dla Gminy Bielsk Podlaski. 

Wniosek Wójta Gminy w tej sprawie stanowi Załącznik Nr 5 do protokołu. 

Przewodniczący Rady poinformował, że Komisje nie wniosły uwag do przedłożonej oceny.  

Radni na sesji również nie zgłosili pytań do przedłożonej oceny zasobów. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy zapoznała się z Oceną zasobów społecznych Gminy 

Bielsk Podlaski za 2024 rok.  

 

5. Sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za 2024 rok, sprawozdanie z realizacji planu 

finansowego Gminnej Biblioteki Publicznej w Augustowie za 2024 rok oraz informacja o stanie 

mienia komunalnego i jego rozdysponowaniu w 2024 roku. 

Wniosek Wójta Gminy w tej sprawie stanowi Załącznik Nr 6 do protokołu. 

Przewodniczący STANISŁAW OLSZEWSKI poprosił Panią ANNĘ NESTERUK – Skarbnika Gminy    
o przedstawienie sprawozdania. 
ANNA NESTERUK – przypomniała, że budżet gminy Bielsk Podlaski na rok 2024 został uchwalony 
uchwałą Nr LIII/432/2023 Rady Gminy Bielsk Podlaski z dnia 28 grudnia 2023 r. Następnie 
omówiła strukturę uzyskanych dochodów i poniesionych wydatków przez Gminę Bielsk Podlaski 
zgodnie z Zarządzeniem nr 21/2025 Wójta Gminy Bielsk Podlaski z dnia 19 marca 2025 r.      
w sprawie przyjęcia sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2024rok.  
Radni nie zgłosili pytań i uwag do przedstawionego sprawozdania. 
Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy zapoznała się ze sprawozdaniem z wykonania 
budżetu gminy za 2024 rok. 
 
6. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy z organizacjami pozarządowymi za 2024 
rok. 
Wniosek Wójta Gminy w tej sprawie stanowi Załącznik Nr 7 do protokołu. 

Przewodniczący Rady poinformował, że sprawozdanie jest rozpatrywane przez Radę Gminy 

każdego roku w terminie do 31 maja. 

Radni nie zgłosili uwag do sprawozdania. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy zapoznała się ze sprawozdaniem. 

 

7. Powzięcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Bielsk 

Podlaski na lata 2025 – 2033. 

Wniosek Wójta Gminy w tej sprawie stanowi Załącznik Nr 8 do protokołu. 

Przewodniczący Rady STANISŁAW OLSZEWSKI poinformował, że propozycje zmian zostały 

przedstawione w objaśnieniach dołączonych do projektu uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 



Głosowano w sprawie: 

Powzięcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Bielsk Podlaski 

na lata 2025 – 2033. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Diana Bisz, Jerzy Chilkiewicz, Andrzej Czeczuga, Walenty Gałuszewski, Radosław Godun, Alina 

Kruk, Barbara Krukowska, Konrad Łapiński, Albin Misiuk, Angelika Nieroda, Stanisław Olszewski, 

Piotr Parfieniuk, Anna Siemieniuk, Jerzy Tomczuk, Anatol Grzegorz Tymiński 

 

Rada Gminy przyjęła 

Uchwałę nr XIII/115/2025 

z dnia 28 kwietnia 2025 r. 

w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Bielsk Podlaski na lata 2025 – 

2033 

Uchwała stanowi Załącznik Nr 9 do protokołu. 

 

8. Powzięcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2025 rok. 

Wniosek Wójta Gminy w tej sprawie stanowi Załącznik Nr 10 do protokołu. 

Przewodniczący Rady STANISŁAW OLSZEWSKI poinformował, że propozycje zmian zostały 

opisane w załączonym uzasadnieniu do projektu uchwały. 

Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Powzięcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2025 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Diana Bisz, Jerzy Chilkiewicz, Andrzej Czeczuga, Walenty Gałuszewski, Radosław Godun, Alina 

Kruk, Barbara Krukowska, Konrad Łapiński, Albin Misiuk, Angelika Nieroda, Stanisław Olszewski, 

Piotr Parfieniuk, Anna Siemieniuk, Jerzy Tomczuk, Anatol Grzegorz Tymiński 

 

Rada Gminy przyjęła 

Uchwałę nr XIII/116/2025 

z dnia 28 kwietnia 2025 r. 

w sprawie zmian w budżecie gminy Bielsk Podlaski na rok 2025  

Uchwała stanowi Załącznik Nr 11 do protokołu. 

 

9. Powzięcie uchwały w sprawie podziału Sołectwa Augustowo i utworzenia dwóch odrębnych 

sołectw. 

Wniosek Wójta Gminy w tej sprawie stanowi Załącznik Nr 12 do protokołu. 



Przewodniczący Rady STANISŁAW OLSZEWSKI poinformował, że projekt podziału 

dotychczasowego Sołectwa Augustowo powstał z inicjatywy mieszkańców miejscowości 

Augustowo. W dniu 3 września 2024 r. do Urzędu Gminy Bielsk Podlaski wpłynęła petycja 

złożona przez mieszkańca Gminy Bielsk Podlaski w sprawie wyłączenia z istniejącego Sołectwa 

Augustowo części leżącej przy drodze krajowej Nr 66 i utworzenia nowego Sołectwa „Nowe 

Augustowo”. Do petycji dołączono podpisy 133 mieszkańców popierających wniosek zawarty w 

petycji. Petycja była rozpatrywana w dniu 21 listopada 2024 r. przez Komisję Skarg, Wniosków   

i Petycji Rady Gminy Bielsk Podlaski, która poparła zasadność wniosku zawartego w petycji. 

Uchwałą Nr VIII/68/2024 z dnia 27 listopada 2024 r. Rada Gminy Bielsk Podlaski uznała petycję 

za zasługującą na uwzględnienie. Wójt Gminy Bielsk Podlaski zarządzeniem nr 23/2025 z dnia   

8 kwietnia 2025 r. ogłosił przeprowadzenie konsultacji społecznych dotyczących podziału 

Sołectwa Augustowo na Sołectwo Augustowo I i Sołectwo Augustowo II oraz projektów 

statutów tych sołectw. Konsultacje społeczne zostały przeprowadzone w okresie od 16 kwietnia 

do 23 kwietnia 2025 r. W okresie trwania konsultacji społecznych od mieszkańców sołectwa 

Augustowo nie wpłynęła ani jedna ankieta konsultacyjna. 

Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały.  

W dyskusji wzięli udział: 

Wójt Gminy WALENTY KORYCKI – poinformował w roli wyjaśnienia, w związku z pojawiającymi 

się na terenie gminy różnymi spekulacjami na temat powstania nowego sołectwa, nowej 

miejscowości. Wyjaśnił, że to nie jest nowa miejscowość, to jest ciągle Augustowo, tylko 

zostanie wyodrębnione sołectwo. Obręb ewidencyjny jest ciągle ten sam. Dodał, że słychać  

również takie głosy, że na skutek podziału tego sołectwa, gmina zakupi działkę i będzie budować 

świetlicę i to jeszcze w tym roku. Wójt wyjaśnił, że na chwilę obecną nie planuje się ani zakupu 

działki, ani budowy świetlicy. Miejscowość jest ciągle jedna, jest nią Augustowo, będzie tylko 

dwa sołectwa – Augustowo I i Augustowo II.     

 

Głosowano w sprawie: 

Powzięcie uchwały w sprawie podziału Sołectwa Augustowo i utworzenia dwóch odrębnych 

sołectw.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Diana Bisz, Jerzy Chilkiewicz, Andrzej Czeczuga, Walenty Gałuszewski, Radosław Godun, Alina 

Kruk, Barbara Krukowska, Konrad Łapiński, Albin Misiuk, Angelika Nieroda, Stanisław Olszewski, 

Piotr Parfieniuk, Anna Siemieniuk, Jerzy Tomczuk, Anatol Grzegorz Tymiński 

 

Rada Gminy przyjęła 

Uchwałę nr XIII/117/2025 

z dnia 28 kwietnia 2025 r. 

w sprawie podziału Sołectwa Augustowo i utworzenia dwóch odrębnych sołectw 

Uchwała stanowi Załącznik Nr 13 do protokołu. 



 

10. Powzięcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Augustowo I i Sołectwa 

Augustowo II. 

Wniosek Wójta Gminy w tej sprawie stanowi Załącznik Nr 14 do protokołu. 

Przewodniczący Rady STANISŁAW OLSZEWSKI wyjaśnił, że w związku z podziałem Sołectwa 

Augustowo i utworzeniem dwóch odrębnych sołectw, zasadnym jest uchwalenie statutów dla 

tych sołectw w celu właściwego funkcjonowania sołectw jako jednostek pomocniczych gminy. 

Radni nie zgłosili pytań do projektu uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Powzięcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Augustowo I i Sołectwa Augustowo 

II. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Diana Bisz, Jerzy Chilkiewicz, Andrzej Czeczuga, Walenty Gałuszewski, Radosław Godun, Alina 

Kruk, Barbara Krukowska, Konrad Łapiński, Albin Misiuk, Angelika Nieroda, Stanisław Olszewski, 

Piotr Parfieniuk, Anna Siemieniuk, Jerzy Tomczuk, Anatol Grzegorz Tymiński 

 

Rada Gminy przyjęła 

Uchwałę nr XIII/118/2025 

z dnia 28 kwietnia 2025 r. 

w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Augustowo I i Sołectwa Augustowo II. 

Uchwała stanowi Załącznik Nr 15 do protokołu. 

 

11. Powzięcie uchwały w sprawie zmiany Statutu Gminy Bielsk Podlaski. 

Wniosek Wójta Gminy w tej sprawie stanowi Załącznik Nr 16 do protokołu. 

Przewodniczący Rady STANISŁAW OLSZEWSKI poinformował, że w związku z podziałem 

dotychczasowego Sołectwa Augustowo na dwa odrębne sołectwa należy również dokonać 

aktualizacji załącznika nr 1 do Statutu Gminy Bielsk Podlaski o nazwie „Wykaz jednostek 

pomocniczych Gminy Bielsk Podlaski”. 

Radni nie wnieśli pytań do projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Powzięcie uchwały w sprawie zmiany Statutu Gminy Bielsk Podlaski. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Diana Bisz, Jerzy Chilkiewicz, Andrzej Czeczuga, Walenty Gałuszewski, Radosław Godun, Alina 

Kruk, Barbara Krukowska, Konrad Łapiński, Albin Misiuk, Angelika Nieroda, Stanisław Olszewski, 

Piotr Parfieniuk, Anna Siemieniuk, Jerzy Tomczuk, Anatol Grzegorz Tymiński 

 

Rada Gminy przyjęła 



Uchwałę nr XIII/119/2025 

z dnia 28 kwietnia 2025 r. 

w sprawie zmiany Statutu Gminy Bielsk Podlaski 

Uchwała stanowi Załącznik Nr 17 do protokołu. 

 

12. Powzięcie uchwały w sprawie zasad wnoszenia, cofania i zbywania udziałów i akcji przez 

Wójta Gminy Bielsk Podlaski. 

Wniosek Wójta Gminy w tej sprawie stanowi Załącznik Nr 18 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy STANISŁAW OLSZEWSKI poinformował, że w związku z zamiarem 

utworzenia spółki z ograniczoną odpowiedzialnością, zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym, 

rada gminy podejmuje uchwałę w sprawach majątkowych gminy, przekraczających zakres 

zwykłego zarządu, tj. uchwałę dotyczącą określania zasad wnoszenia, cofania i zbywania 

udziałów i akcji przez wójta. 

Radni nie zgłosili pytań do projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Powzięcie uchwały w sprawie zasad wnoszenia, cofania i zbywania udziałów i akcji przez Wójta 

Gminy Bielsk Podlaski. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Diana Bisz, Jerzy Chilkiewicz, Andrzej Czeczuga, Walenty Gałuszewski, Radosław Godun, Alina 

Kruk, Barbara Krukowska, Konrad Łapiński, Albin Misiuk, Angelika Nieroda, Stanisław Olszewski, 

Piotr Parfieniuk, Anna Siemieniuk, Jerzy Tomczuk, Anatol Grzegorz Tymiński 

 

Rada Gminy przyjęła 

Uchwałę nr XIII/120/2025 

z dnia 28 kwietnia 2025 r. 

w sprawie zasad wnoszenia, cofania i zbywania udziałów i akcji przez Wójta Gminy Bielsk 

Podlaski 

Uchwała stanowi Załącznik Nr 19 do protokołu. 

 

13. Powzięcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej 

stanowiącej własność Gminy Bielsk Podlaski /Deniski/. 

Wniosek Wójta Gminy w tej sprawie stanowi Załącznik Nr 20 do protokołu. 

Przewodniczący Rady STANISŁAW OLSAZEWSKI poinformował, że wniosek Wójta Gminy dotyczy 

przeznaczenia do sprzedaży udziału 17/24 w nieruchomości gruntowej położonej w obrębie 

gruntów wsi Deniski o powierzchni 0,7462 ha. Oszacowana wartość nieruchomości wynosi 

223.000 zł, zaś udziału przeznaczonego do sprzedaży wynosi 157.958 zł. 

Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Powzięcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej stanowiącej 



własność Gminy Bielsk Podlaski /Deniski/. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Diana Bisz, Jerzy Chilkiewicz, Andrzej Czeczuga, Walenty Gałuszewski, Radosław Godun, Alina 

Kruk, Barbara Krukowska, Konrad Łapiński, Albin Misiuk, Angelika Nieroda, Stanisław Olszewski, 

Piotr Parfieniuk, Anna Siemieniuk, Jerzy Tomczuk, Anatol Grzegorz Tymiński 

 

Rada Gminy przyjęła 

Uchwałę nr XIII/121/2025 

z dnia 28 kwietnia 2025 r. 

w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy 

Bielsk Podlaski 

Uchwała stanowi Załącznik Nr 21 do protokołu. 

 

14. Powzięcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej 

stanowiącej własność Gminy Bielsk Podlaski /Plutycze/. 

Wniosek Wójta Gminy w tej sprawie stanowi Załącznik Nr 22 do protokołu. 

Przewodniczący Rady STANISŁAW OLSZEWSKI poinformował, że wniosek Wójta Gminy dotyczy 

przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości położonej w obrębie gruntów wsi Plutycze o 

powierzchni 0,0993 ha. Oszacowana wartość nieruchomości wynosi 24.200 zł. 

Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Powzięcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej stanowiącej 

własność Gminy Bielsk Podlaski /Plutycze/. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Diana Bisz, Jerzy Chilkiewicz, Andrzej Czeczuga, Walenty Gałuszewski, Radosław Godun, Alina 

Kruk, Barbara Krukowska, Konrad Łapiński, Albin Misiuk, Angelika Nieroda, Stanisław Olszewski, 

Piotr Parfieniuk, Anna Siemieniuk, Jerzy Tomczuk, Anatol Grzegorz Tymiński 

 

Rada Gminy przyjęła 

Uchwałę nr XIII/122/2025 

z dnia 28 kwietnia 2025 r. 

w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy 

Bielsk Podlaski 

Uchwała stanowi Załącznik Nr 23 do protokołu. 

 

15. Powzięcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części gruntów obrębów wsi: Augustowo, Bańki, 



Grabowiec, Hołody, Knorydy, Kotły, Łubin Kościelny, Malinowo, Nałogi, Ogrodniki, 

Orzechowicze, Parcewo, Pasynki, Saki, Sierakowizna, Skrzypki Duże, Skrzypki Małe, Sobótka, 

Truski, Woronie na terenie Gminy Bielsk Podlaski. 

Wniosek Wójta Gminy w tej sprawie stanowi Załącznik Nr 24 do protokołu. 

Przewodniczący Rady STANISŁAW OLSZEWSKI poinformował, że w dniu 14 kwietnia 2025 r. 

firma NEO WIND BOĆKI złożyła do Wójta Gminy Bielsk Podlaski wniosek o sporządzenie 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego umożliwiającego lokalizację na terenie 

gminy instalacji odnawialnych źródeł energii o mocy powyżej 500kW, w tym elektrowni 

wiatrowych wraz z infrastrukturą towarzyszącą. Przypomniał, że w dniu 27 lutego 2025 r. Rada 

Gminy Bielsk Podlaski nie podjęła uchwały w tej sprawie na wniosek złożony przez tę samą 

firmę. W aktualnym wniosku proponowana liczba turbin wiatrowych została zmniejszona z 30 na 

24. Dodatkowo zwiększono odległość turbin od zabudowań oraz obniżono ich wysokość z 250 

metrów do 220 metrów. 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Pani A. T. – mieszkanka Gminy Bielsk Podlaski powiedziała, że mamy do czynienia z wnioskiem 

firmy NEO WIND BOĆKI. Nie trzeba powtarzać po raz kolejny o negatywnych konsekwencjach 

takich inwestycji w najbliższym sąsiedztwie naszych domów oraz skutków jakie będą miały 

wiatraki na kolejne kilkadziesiąt lat w kontekście planów mieszkańców naszej gminy, w tym 

lokalnych inwestycji w agroturystykę, czy planów zalesienia nieużytków rolnych. Jedno jest 

pewne, inwestycja taka nieodwracalnie wpłynie na unikatowy charakter najbliższej okolicy 

naszego domu, przedsięwzięć i tego, co mamy najcenniejsze w terenach zielonych płuc Polski, 

czyli piękna przyroda, czyste powietrze i naturalny krajobraz. Zwróciła się do radnych po raz 

kolejny z apelem o uwzględnienie głosu mieszkańców podczas dzisiejszego głosowania. 

Stwierdziła, że mieszkańcy są przeciwni tej inwestycji w najbliższej okolicy swoich domów.  

Prawdą jest, że dzisiaj procedowany wniosek obejmuje mniejszą liczbę wiatraków, jednak żadna 

lokalizacja nie została odsunięta na co najmniej 1 km. Jak wynika z załączonych do wniosku 

Wójta planów inwestora, żaden z wiatraków nie znajduje się w odległości co najmniej 1 km od 

naszych domów. Wszystkie wiatraki są zaś zlokalizowane w odległości 700 m. Jest to minimalna 

odległość gwarantowana obecnie ustawą. W tym temacie nic się nie zmieniło, co do 

poprzedniego wniosku w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego pod 

elektrownię wiatrową. Dodała, że mieszkańcy składali równolegle do procedowanego planu 

ogólnego wnioski, wnosząc o uszanowanie zasady 10H i odsunięcie wiatraku od ich posesji. 

Poinformowała o wystąpieniu do wójtów sąsiednich gmin z wnioskiem o informację publiczną, 

gdzie uzyskała odpowiedź z gminy Wyszki, iż wójt Korycki w związku z tamtejszym miejscowym 

planem zagospodarowania przestrzennego pod wiatraki wniósł o odsunięcie lokalizacji 

tamtejszej inwestycji o odległość 10H od zabudowań na terenie naszej gminy. Mieszkanka 

zapytała dlaczego więc dzisiaj procedowany wniosek tego nie zakłada? Czemu Wójt o nasze 

interesy tak nie zadbał? Porównując oba wnioski inwestora należy wskazać, że nadal niektóre 

domy są objęte zasięgiem planowanego miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. 

Dotyczy miejscowości: Woronie, Orzechowicze, Augustowo, Sobótka, Parcewo, Knorydy, Truski, 

Skrzypki Duże i Sierakowizna. Zapytała, czy właściciele tych posesji zostali poinformowani o 

konsekwencjach prawnych, wynikających z możliwości ograniczeń dot. prawa dysponowania ich 

własnością w przyszłości? Problem dotyczy nas wszystkich mieszkańców gminy. Planowane 



wiatraki będą wyłączały możliwość wybudowania się w ich sąsiedztwie. Strefa oddziaływania 

wiatraków w niedostateczny sposób zabezpiecza interesy mieszkańców naszej gminy. Każdy 

wiatrak wyłącza spod możliwości zabudowy ok. 180 hektarów ziemi rolnej, na której w obecnym 

stanie możemy swobodnie dysponować swoją własnością. Może nie mamy teraz takich planów, 

ale nasze dzieci i wnuki być może będą mieli. Inwestor o tym nie pomyślał, natomiast radni 

muszą dzisiaj o tym pomyśleć. Jednoznaczne jest stanowisko, że wiatraków u nas nie chcemy. 

Nie chcemy ich w tak bliskiej odległości od naszych posesji. To my jesteśmy gospodarzami tych 

ziem i czujemy się odpowiedzialni za naszą okolicę i naszą przyszłość. Chcemy być w tej kwestii 

usłyszani i wysłuchani. Poprosiła podczas głosowania o wsparcie tych radnych, których być może 

ta inwestycja bezpośrednio obecnie nie dotyczy. Przy tym wspomniała, że radni nie reprezentują 

jedynie interesów mieszkańców swojego okręgu, lecz radni mają obowiązek reprezentowania 

interesów wszystkich mieszkańców. Dodała, że wszyscy jesteśmy mieszkańcami gminy i 

wszystkim nam powinno zależeć na wspólnym dobru naszego lokalnego samorządu. Nie 

pozwólmy sprzedać się za marne grosze. Zwróciła uwagę, że kolejny wniosek w sprawie 

wiatraków jest procedowany dość szybko. Mieszkańcy dowiadują się tydzień przed 

głosowaniem. W załącznikach nie ma już widocznych sprzeciwów mieszkańców. Nadmieniła, że 

nikt nie informował mieszkańców o kolejnych spotkaniach z inwestorami, które odbywały się 

przy zamkniętych drzwiach. Nie było żadnych spotkań z mieszkańcami, oprócz jednego 

spotkania zorganizowanego przez inwestorów w BDK i dwóch czy trzech spotkań 

zorganizowanych przez radnych. Na spotkaniu w Woronim mieszkańcy jednoznacznie 

opowiedzieli się, że nie chcą tej inwestycji u siebie. Podobnie jak w Knorydach, Mokrym, 

Łoknicy, Pasynkach, Sakach, Krzywej, Ogrodnikach, Widowie, Strykach i Grabowcu. Z tych 

miejscowości spłynęły sprzeciwy do gminy. Nikt nie wie jak jest w innych miejscowościach, gdyż 

nie było spotkań w sołectwach, nie były przeprowadzone konsultacje społeczne, ani nie było 

ankiety w tej sprawie. Zapytała, czy o tak ważnej sprawie jak budowa na terenie gminy 

kilkudziesięciu wysokich wiatraków na okres przynajmniej 29 lat powinno tak wyglądać? Ta 

sprawa dotknie nas wszystkich i będzie miała konsekwencje na pokolenia. Kolejne wiatraki są 

planowane na sąsiednich gminach. Nikt nas nie informuje, że odbiór energii z wiatraka będzie 

inwestycją celu publicznego, co oznacza wywłaszczenia na gruntach sąsiednich i na linii przesyłu. 

Procedowany wniosek jest stworzony na potrzeby inwestora i zabezpiecza jedynie jego interesy. 

Następnie nawiązała do uchwalanych planów miejscowych w Augustowie i Parcewie, zdając 

pytanie, czy wnioski mieszkańców były uwzględnione w tych procedurach. Czy miejscowy plan 

zagospodarowania przestrzennego w Parcewie mający chronić mieszkańców przed niechcianymi 

inwestycjami ostatecznie został konsekwentnie doprowadzony do skutku? Reasumując zwróciła 

się po raz kolejny do radnych mówiąc, że to od nich zależy czy kolejne wnioski będą składane i 

procedowane. Zaapelowała, że jako mieszkańcy zrobią wszystko, aby do inwestycji nie doszło w 

tak bliskiej odległości od domów i posesji. Wierzy, że do żadnych ofert korupcjogennych w tej 

kwestii nie doszło. Przypomniała, że zgodnie z art. 25 ustawy o samorządzie gminnym, radny nie 

może brać udziału w głosowaniu Rady Gminy i Komisji Rady Gminy jeżeli dotyczy ono jego 

interesu prawnego. Życzyła rozsądnych wyborów.      

 

Głosowano w sprawie: 

Powzięcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części gruntów obrębów wsi: Augustowo, Bańki, Grabowiec, 



Hołody, Knorydy, Kotły, Łubin Kościelny, Malinowo, Nałogi, Ogrodniki, Orzechowicze, Parcewo, 

Pasynki, Saki, Sierakowizna, Skrzypki Duże, Skrzypki Małe, Sobótka, Truski, Woronie na terenie 

Gminy Bielsk Podlaski. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Diana Bisz, Andrzej Czeczuga, Radosław Godun, Barbara Krukowska, Konrad Łapiński, Angelika 

Nieroda, Stanisław Olszewski, Anna Siemieniuk, Jerzy Tomczuk 

PRZECIW (4) 

Jerzy Chilkiewicz, Walenty Gałuszewski, Alina Kruk, Piotr Parfieniuk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Albin Misiuk, Anatol Grzegorz Tymiński 

 

Rada Gminy przyjęła 

Uchwałę nr XIII/123/2025 

z dnia 28 kwietnia 2025 r. 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego części gruntów obrębów wsi: Augustowo, Bańki, Grabowiec, Hołody, Knorydy, 

Kotły, Łubin Kościelny, Malinowo, Nałogi, Ogrodniki, Orzechowicze, Parcewo, Pasynki, Saki, 

Sierakowizna, Skrzypki Duże, Skrzypki Małe, Sobótka, Truski, Woronie na terenie Gminy Bielsk 

Podlaski. 

Uchwała stanowi Załącznik Nr 25 do protokołu. 

 

16. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Bielsk Podlaski w okresie międzysesyjnym od 

dnia 31 marca 2025 r. do dnia 27 kwietnia 2025 r. 

Sprawozdanie Wójta Gminy stanowiące Załącznik Nr 26 do protokołu, radni otrzymali w formie 

elektronicznej. Przewodniczący Rady STANISŁAW OLSZEWSKI poprosił o przedstawienie Pana 

Wójta – Walentego Koryckiego. 

Wójt WALENTY KORYCKI przedstawił sprawozdanie z okresu międzysesyjnego. Dodatkowo 

poinformował, że gminie zostały przyznane środki w kwocie 4,5 mln zł na drogę Knorozy – 

Sobótka z Rządowego Programu Dróg Samorządowych. Ponadto gmina już otrzymała środki w 

wysokości 2 mln 50 tys. zł na zakup samochodów strażackich dla OSP w Ploskach i OSP w 

Hołodach. 

17. Interpelacje i zapytania radnych. 

W okresie międzysesyjnym nie wpłynęły interpelacje ani zapytania od radnych. 

 

18. Odpowiedzi na interpelacje. 

W związku z brakiem interpelacji nie było też odpowiedzi. 

 

19. Wolne wnioski i informacje. 

Brak wniosków. 

 



20. Zamknięcie sesji. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady STANISŁAW OLSZEWSKI      

o godz. 10.06 zamknął XIII Sesję Rady Gminy Bielsk Podlaski. 

 

      Przewodniczący 
     Rady Gminy Bielsk Podlaski 

     Stanisław Olszewski 

Przygotował(a): Katarzyna Popławska 

 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
Szczegółowa treść wypowiedzi osób uczestniczących w sesji znajduje się na nagraniu przebiegu 

sesji na stronie internetowej Urzędu Gminy Bielsk Podlaski w zakładce „Nagrania obrad sesji 

rady gminy”. 


